



## **13th Asia Adult Expo: Updates the Industry with Cutting-edge Adult Entertainment**

### **第 13 屆亞洲成人博覽：年度尖端成人產業交流平台**

Being a 100% exported and Adult product trade platform in Asia, Asia Adult Expo never stops to promote trade internationally and encourage industry players to proactively feature their competitive advantages in seizing new opportunities. Celebrating its 13th anniversary and embracing the next milestone of the industry, Asia Adult Expo 2023 (AAE) will be held on **29th – 31st August 2023** at Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Hall 5F&G.

“After 3 years of lockdown due to Covid 19 pandemic, business in Hong Kong has already resumed normal. We have been receiving lots of enquiries from buyers and suppliers around the globe asking for details of AAE 2023.” CEO of Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd., Mr. Kenny Lo explained. “Hall 5G, which we used in previous editions, is already fully occupied. We extend to the next one - Hall 5F. We expect there would be a growth of over 80% in size over all the past editions. I can assure you that you will definitely meet record number of suppliers and see lots of new faces and products this year !”

Specialized in Asia-Pacific Adult trade market, AAE never stops to amaze visitors with the latest adult products. With effective and targeted promotion channels, AAE 2019 recorded a great support of over 4,200 trade buyers from over 52 countries and regions. Preeminent industry players from Australia, Brazil, Britain, Canada, Switzerland, Chile, China, Colombia, Denmark, Egypt, France, Germany, Hong Kong, Indonesia, India, Italy, Japan, Kenya, South Korea, Macao, Mexico, Malaysia, Netherlands, New Zealand, Panama, Philippines, Poland, Russia, Singapore, Sweden, Thailand, Turkey, Taiwan, Ukraine, USA, Vietnam, Spain and South Africa etc. and more gathered at the one-stop trade platform to source for suppliers and seeking new business opportunities.

亞洲成人博覽 2023 (AAE) 將於 **8月29至31日** 假香港會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行，慶祝其 13 周年，開啟行業的下一個里程碑。作為亞洲百分百出口和貿易主導的純貿易平臺，亞洲成人博覽促進國際貿易、鼓勵業內人士，積極發揮競爭優勢，抓住全新的機遇。

「經歷了 3 年新冠病毒大流行影響，香港今年初開始回復正常；我們自年初起，收到大量來自海內外有關亞洲成人博覽 2023 的查詢。」香港美縱展覽有限公司行政總裁老旭華表示：「以往多年來 AAE 一直用的場地 - 會展中心 5G 展館已經爆滿，在有大量候補公司的情況下，我們決定將展會延伸到相連的 5F 展館，我們預料今年展會比去屆大 80%，規模是歷屆最大，買家和訪客將會見到很多新面孔、新產品。」

AAE 致力於亞太地區成人貿易市場，不斷發掘讓觀眾耳目一新的最新成人產品。通過有效及具針對性的推廣管道，AAE 2019 得到來自 52 個不同國家與地區超過 4,200 名專業訪客支持，其中包括澳洲、巴西、英國、加拿大、瑞士、智利、中國、哥倫比亞、丹麥、埃及、法國、德國、香港、印尼、印度、義大利、日本、肯尼亞、韓國、澳門、墨西哥、馬來西亞、荷蘭、新西蘭、巴拿馬、菲律賓、波蘭、俄羅斯、新加坡、瑞典、泰國、土耳其、台灣、烏克蘭、美國、越南、西班牙和南非等。觀眾遠道而來進行採購、建立網絡、探索新市場的發展潛力以及尋找合作夥伴。



**EXHIBITOR HIGHLIGHT**  
展商預覽



**Yiwu Zhuru Clothing Co. , Ltd.**  
義烏市竹如服飾有限公司 (China 中國)  
Booth no: E25



Yiwu Zhuru Apparel Co. , Ltd. is located in Yiwu, China's world commodity market. The company was established in 2013. Dozens of brands were created that same year, including BANGDAERGE. Have a strong innovation team. Design. Production. Sales in one of the innovative enterprises engaged in the development and production of line-bound sexy underwear, Bra, Thong, Garter and stage wear. Support video, picture, manuscript, sample production, can be in 30 minutes in the form of 6 real photos to you, efficient. Quality. Novelty is our goal. We Welcome OEM, ODM and OBM orders.



義烏市竹如服飾有限公司位於中國世界小商品市場義烏市·公司成立於2013年。同年創建了包括BANGDAERGE在內的數十個品牌。擁有強大的創新團隊。設計、生產、銷售于一體的創新型企業·從事線束束縛性感內衣·文胸·丁字褲·吊襪帶和舞臺裝的開發和生產。支援視頻·圖片·手稿·樣本的製作·可以在30分鐘內以6張實物照片的形式回饋給您·高效、優質、新穎是我們的目標。我們歡迎OEM·ODM和OBM訂單。



**Dongguan Dingfoo Plastic Products Co., Ltd**  
東莞鼎富塑膠製品有限公司 (China 中國)  
Booth no: G49

**鼎富 DINGFOO**

Established in 2011, DINGFOO is a professional sex toy manufacturer integrating R&D, production and sales service. With a factory area of 20,000 square metres, we have 300 skilled employees and dozens of advanced moulding machines · we can produce 2 million sets of sex toys per month. DINGFOO (both factory and products) has obtained certification including ISO 13485, ISO 9001, GMP, FDA,FCC,CE,RoHS, REACH, MSDS, IPX7 etc. We always maintain the craftsmanship spirit and we are committed to providing the best OEM and ODM solutions for customers around the world.

東莞鼎富塑膠製品有限公司成立於2011年·是一家專業的集情趣用品研發、生產、銷售為一體的企業。鼎富廠房面積達20000平方米·擁有員工300余人·先進成型設備數十台·每月可生產情趣用品200萬套。鼎富工廠及其產品已通過ISO9001·ISO13485·歐盟GMP·FDA·FCC·CE·RoHS等十餘項認證。我們始終保持工匠精神·致力於為全球客戶提供最佳的OEM和ODM解決方案。





**Shenzhen Shibacm Technology Co.,Ltd.**  
**深圳市十八厘米科技有限公司 (China 中國)**  
**Booth no: H28**



AK - a new brand in the adult products industry, founded in 2020 by William Wei and Liu Baiqiu. With over a decade of experience and 30 international design awards between them, our co-founders are committed to creating innovative and high-quality products that enhance sexual experiences. Discover the S1 automatic masturbator - our revolutionary and top-selling product that has transformed pleasure with advanced technology and sleek design. Join us as we redefine pleasure and elevate the adult products industry. Our commitment to innovation and design has made us a leader in the industry. We create popular products, including electric, manual, and female products, that redefine pleasure. With a market worth nearly 200 billion, we're poised to become the cool and avant-garde icon of young adult products.

AK 品牌成立於 2020 年，由深耕成人用品行業超過 10 年的工業設計專家韋武列，以及曾榮獲 30 次國際設計大獎的資深工業設計師劉柏秋聯合創立。AK 堅持體驗與潮酷相結合的設計理念，成功打造出如 S1 電動飛機杯等多款現象級爆品，且 S1 系列已成為電動飛機杯類目的銷量第一。未來 AK 將繼續在電動、手動、女用等成人用品領域打造更多爆款，在近 2000 億的市場中成為潮酷、前衛的年輕情趣用品新圖騰。



**JIEYANG SHUEZI ELECTRONIC INDUSTRY CO.,LTD**  
**揭陽順資電子實業有限公司 (China 中國)**  
**Booth no: G41**



SHUEZI factory located in Jieyang, Guangdong, China. Focusing on the research and development of vibrators and other sex toys for about 23 years. LILO, HASLOVE are brands under SHUEZI which popular sales to whole world.

With continuous to invest in upgrading equipment and quality. Multiple customers establish strategic partnership with us by OEM & ODM .Factory total 15,000 m<sup>2</sup>: silicone workshop, TPE Workshop, Injection workshop, Dust proof assembly workshop and warehouse. There are 10 silicone machines, 10 injection molding machines, 18 production lines, and 200 staff and workers. Regularly Capacity up to: 1 million vibrators per month. Welcome to visit us.

順資位於中國廣東揭陽。專注于振動器和其他性玩具的研發約 23 年。LILO、HASLOVE 是順資旗下暢銷全球的品牌。我們持續投資和升級設備和品質。多個客戶通過 OEM 和 ODM 與我們建立戰略合作夥伴關係。廠房面積 15000 m<sup>2</sup>:有機矽車間、TPE 車間、注塑車間、防塵裝配車間及倉庫。現有矽膠機 10 台，注塑機 10 台，生產線 18 條，職工 200 人。每月可生產 100 萬個振動棒。歡迎光臨。



**HongKong Langest Enterprise Co.,Ltd**  
**香港恒溢實業有限公司 (Hong Kong 香港)**  
**Booth no: P01**



HK-Langest Enterprise Ltd is a customer-focused designer and leading manufacturer of customized and stock Adult Toys. With professional design R&D team and well equipped with various TPE pouring lines , Silicone lines, PVC lines, injection lines and electronic assembly lines, we offer the most comprehensive and innovative adult toy solutions using body-safe materials with the highest quality standard and backed up with impeccable customer service. Long-term and stable business cooperation is our company's pursuit. We are looking forward to working with you to create a win-win future.



**DONGGUAN LIYA ELECTRONIC CO.,LTD**  
**東莞市力婭電子有限公司 (China 中國)**  
**Booth no: M05**



Dongguan Liya Electronics Co., Ltd. is a comprehensive enterprise integrating R&D, production and sales with services. It has obtained ISO9001 scientific quality management system certification, At present, we have 1 R&D base and 5 different production bases, with a construction area of more than 10,000 square meter, with more than 10 years of experience in OEM and ODM production, it has a 100,000 level dust-free rubber coating workshop, advanced equipment, professional technical personnel, mature management experience and a complete service system. Adhering to the service tenet of creating innovation, emphasizing technology, strict quality, and paying attention to details.

The product market is positioned as a mid-to-high end, and its categories include: remote controlled liquid silicone massager(unibody design), premium wand massager, thrusting, rotation dual-motor vibrator, intelligent heating masturbator with voice, physical fun training toy for men, Kegel ball for women , SM toys, high-simulation makeup vibrating dildo.

東莞市力婭電子有限公司是一家集研發·設計·生產·銷售服務為一體的綜合性企業·取得 ISO9001 科學品質管理體系認證·目前擁有 1 處研發基地和 5 處生產基地·建築面積超過 10000 平方米·從業十多年的 OEM,ODM 生產經驗·擁有十萬級無塵包膠車間·先進的儀器設備·專業的技術人才·成熟的管理經驗和完善的服務體系。產品類目：遙控液態全包膠按摩器·高端 AV 按摩棒·轉珠伸縮雙馬達震動棒·智慧加熱語音飛機杯·男用物理情趣訓練器·女用凱格爾啞鈴·SM 後庭玩具·高模擬化妝震動陽具。秉承：開創新·重科技·嚴品質·抓細節的服務宗旨。



**LEXUAN**

東莞樂宣 (China 中國)

Booth no: E06



Dongguan Lexuan Silicone Co.,Ltd.is a professional manufacturer of sex toy,focusing on adult toy development and production.Brand COB sex toys comply with CE,SGS,RoHS standard. Lexuan takes reputation seriously keeps promise and tries hard to do everything well!



**Dongguan Futeng Motor**

東莞市富騰電機有限公司

Booth no: E52



Co., Ltd

(China 中國)

Dongguan Futeng Motor Co., Ltd. was established in 2009. The company has a professional R&D and design team of gear motors, is committed to the micro DC motors, Micro gear motors, Planetary gear motors, Worm gear motors and more than 100 product series design, manufacturing and sales. Since its establishment, the company has been deeply engaged in Adult products, Intelligent pet products, Smart home appliances, smart door locks and other industries, and has occupied the top share of this type of motor market. Products are exported to Europe, America, Southeast Asia, the Middle East and other regions.



東莞市富騰電機有限公司成立於 2009 年，公司擁有專業的減速電機研發設計人才隊伍，致力於微型直流電機、微型齒輪減速電機、行星齒輪減速電機、蝸輪蝸杆減速電機等 100 多個產品系列的設計、製造與銷售。公司自成立以來一直深耕成人用品、智慧寵物用品、智慧小家電、智慧門鎖等行業，並佔據該類電機市場頭部份額。產品遠銷歐美、東南亞、中東等地區。

**Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家!**

**REGISTER**

**網上登記**

**Organizer :**  
主辦單位:



**Official Support:**  
官方支持單位:



**Media Partner:**  
媒體夥伴:

